
Statutární město Ostrava 
městský obvod Michálkovice 
zastupitelstvo městského obvodu 

Zápis 

 

 

Zápis 
průběhu 18. zasedání zastupitelstva městského 

obvodu konaného dne 20.12.2017 
 

Místo konání: zasedací místnost 

Předsedající: Ing. Martin Juroška, Ph.D. 

Přítomno: dle prezenční listiny 

Omluveni: Ing. Rudolf Dašek, Mgr. Květoslava Sedláčková 

Neomluveni: - 

Zahájení: 17:00 

Ukončení: 18:00 

Zapisovatel: Bc. Charisa Sobková 

 

 
 

Přehled materiálů, které byly z projednávání odloženy: 

Číslo materiálu Věc 

 - 

Přehled materiálů, které byly z projednávání staženy: 

Číslo materiálu Věc 

 - 

Přehled písemností předložených přímo na jednání: 

Aktualizovaný program 

  

 

 

 

 

 



Materiál č. ZMOb/0051/17 

Schválení programu zasedání 

Starosta dal hlasovat o aktualizovaném programu jednání. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0179/ZMOb-Mich/1418/18 

 

Materiál č. ZMOb/0052/17 

Určení ověřovatelů zápisu 

Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu 18. zasedání zastupitelstva Ing. Jana Peterka a Mgr. 

Petru Juroškovou. Oba navržení souhlasili. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0190/ZMOb-Mich/1418/18 

 

Materiál č. ZMOb/0053/17 

Zpráva ověřovatelů zápisu 

Ověřovatelé zápisu ze 17. zasedání ze dne 22.11.2017 shledali zápis v pořádku a byl z jejich 

strany odsouhlasen a podepsán. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0189/ZMOb-Mich/1418/18 

 

Materiál č. ZMOb/0054/17 

Zpráva o činnosti orgánů městského obvodu 

Starosta seznámil přítomné s činností rady v období mezi 17. a 18. zasedáním zastupitelstva, 

zmínil dvě žádosti o dotace a informoval o správě, údržbě a reprodukci majetku – především 

o předání dvou bytových domů do vlastnictví města (městského obvodu). Dále pohovořil o 

uskutečněných kulturních a sportovních akcích, pořádaných městským obvodem. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0188/ZMOb-Mich/1418/18 

 



 

Materiál č. ZMOb/0057/17 

Svěření majetku - Infrasauna vč. solných panelů - Mateřské škole Ostrava-Michálkovice, 
příspěvková organizace, Sládečkova 80, 715 00 Ostrava 

Starosta vysvětlil důvod ke svěření výše zmíněného hmotného majetku do správy Mateřské 

školy Ostrava-Michálkovice. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0180/ZMOb-Mich/1418/18 

 

Materiál č. ZMOb/0055/17 

Architektonická studie - "Rekonstrukce zázemí, pódia a umístění hracích prvků v areálu HZ v 
Ostravě-Michálkovicích" 

Členové zastupitelstva byli seznámeni s architektonickou studií a starosta doplnil, že tyto 

prvky a rekonstrukce zázemí v předložené studii nejsou zahrnuty v právě probíhající 

rekonstrukci HZ. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0181/ZMOb-Mich/1418/18 

 

Materiál č. ZMOb/0048/17 

Žádost o prominutí penále 

Místostarosta seznámil přítomné s navrženým materiálem a dodal, že rada nesouhlasila 

s prominutím penále a rovněž zmínil soupis vad a nedodělků. 

Zastupitelka Zdeňka Muchová se dotazovala, jaká je vymahatelnost penalizační faktury. 

Starosta odpověděl, že zmíněná faktura je, dle jeho informací, již zaplacena. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0182/ZMOb-Mich/1418/18 

 

 

 



Materiál č. ZMOb/0056/17 

Statut sociálního fondu 

Starosta objasnil zastupitelům obsah navrženého materiálu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0183/ZMOb-Mich/1418/18 

 

Materiál č. ZMOb/0050/17 

Převod do fondu pro rozvoj hudebního festivalu MichalFest 

Starosta vysvětlil, že dojde k převodu prostředků ve výši 1,5 mil. Kč ze základního běžného 

účtu na účet výše zmíněného fondu. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0184/ZMOb-Mich/1418/18 

 

Materiál č. ZMOb/0049/17 

Snížení prostředků roku 2017 pro financování roku 2018 

Starosta objasnil převod nedočerpaných prostředků z roku 2017 do roku 2018, přičemž popsal  

o jaké konkrétní  prostředky se jedná. Tyto prostředky budou k dispozici již od ledna 2018. 

V opačném případě by spadly do výsledku hospodaření a byly by k dispozici až v červnu 

2018. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0185/ZMOb-Mich/1418/18 

 

Materiál č. ZMOb/0047/17 

Rozpočet 2018 

Předložený materiál uvedl starosta a popsal jednotlivé položky návrhu rozpočtu, který je 

předkládán jako vyrovnaný v celkové výši 33.278 tis. Kč. Doplnil, že součástí materiálu je 

také návrh závazných ukazatelů pro příspěvkové organizace a střednědobý výhled městského 

obvodu na roky 2019 – 2021. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 



Bylo přijato usnesení č. 0186/ZMOb-Mich/1418/18 

 

Materiál č. ZMOb/0058/17 

Stanovení odměn neuvolněným členům zastupitelstva 

Starosta seznámil zastupitele s navrženým materiálem. 

Hlasování o předloženém návrhu usnesení: hlasovalo pro 13, proti 0, zdržel/lo se 0. 

Bylo přijato usnesení č. 0187/ZMOb-Mich/1418/18 

 

 

 

Organizační záležitosti 

Přítomní zastupitelé byli informováni o termínech zasedání zastupitelstva v prvním pololetí 

roku 2018.  

Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva městského obvodu 

Zastupitelka Dagmar Illichmannová se dotazovala, komu patří dřevo z pokácených stromů na 

Michalském náměstí a zda si jej mohou občané odnášet.  

Starosta odpověděl, že dřevo bylo prodáno a je na majiteli, aby jej odklidil.  

Diskuse – Různé 

Zastupitelka Eva Ondrušková pochválila Adventní koncert pěveckého sboru Ondrášek 

v Husově sboru Církve československé husitské a poděkovala tímto Ing. Jiřímu Kašpárkovi. 

Dále vznesla dotaz ohledně opravy chodníku na ul. Charvátova, kde zůstaly hromady hlíny. 

Místostarosta odpověděl, že tyto hromady nemají souvislost s opravou chodníku a patří 

soukromé osobě. 

Zastupitelka Zdeňka Muchová také pochválila Adventní koncert a Vánoční koncert v podání 

Jaroslava Beneše z Karlínského divadla. Zmínila malou účast na Vánočním koncertě 

konaném v Kulturním domě, což je škoda. 

 

Závěr 

 

Usnesení z 18. zasedání zastupitelstva městského obvodu od č. usnesení 0179/ZMOb-

Mich/1418/18 do č. usnesení 0190/ZMOb-Mich/1418/18 a výsledky hlasování jsou nedílnou 

součástí tohoto zápisu. 



Ověřovatelé zápisu: 

Ing. Jan Peterek    ………………………………………………… 

Mgr. Petra Jurošková    ………………………………………………… 

 

 

 

  

 

Bc. Charisa Sobková 

zapisovatel/ka 

V Ostravě dne: 

 

Ing. Martin Juroška, Ph.D.  

předsedající 

V Ostravě dne: 

 


